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ویژه برنامه »آب بانان کوچک« در باغ 
بهادران برگزار شد

اصفهــان – ویــژه برنامــه آب بانان کوچــک در قالب 
چهاردهمین دوره جشنواره نخستین واژه آب در منطقه 
لنجان برگزار شــد.این برنامه به همت آبفای لنجان و با 
همــکاری آموزش و پرورش این شهرســتان، با حضور 
200 دانش آموز دبســتان خیرساز حاج نصرالله فتحی 
در محل کانون تربیت فرهنگی مطهره باغ بهادران انجام 
شــد.مدیر آبفای لنجان در این ویژه برنامه که با حضور 
مســئولان آموزش و پرورش، جمعی از اعضای شورای 
اسلامی و مسئولان هلال احمر شهرستان لنجان برگزار 
گردید، با اشــاره به این که کشور ما در اقلیم خشک و 
نیمه خشــک قرار گرفته و در چند سال اخیر با بحران 
کمبود آب مواجه شده ایم، بیان کرد: در قرآن کریم آب 
به عنوان مایه حیات بشریت بیان شده است و بر همه ما 
ضروری است تا از این مایع گران بها حفاظت و مراقبت 
کنیم تا به خوبی به نسل آیندگان انتقال یابد.علی ناظمی 
تصریح کرد: گذشتگان ما به خوبی خود را با نحوه درست 
مصرف کردن آب سازگار کرده بودند اما در زمان کنونی با 
گسترش صنایع و افزایش جمعیت، اصلاح الگوی مصرف 
و ترویج مدیریت بهینه مصرف آب امری ضروری است 
و آموزش این فرهنگ بــه دانش آموزان مقطع ابتدایی 
از همان ســنین کودکی باعث نهادینه شدن آن خواهد 
شــد.وی گفت: بر اساس آخرین آمار، ذخیره سد زاینده 
رود 130 میلیون متر مکعب است که این میزان کمتر از 
10 درصد حجم آن را شامل می شود و بر همه ما واجب 
است بیش از پیش در مصرف آب مراقبت داشته  باشیم.

رئیس اداره آموزش و پرورش شهر باغبهادران نیز در این 
برنامه با اشاره به این که امروزه ۸0 درصد منابع آب زیر 
زمینی در کشور مصرف شــده است، افزود: اگر مصرف 
بهینه آب در کشور نهادینه نشود حتی ممکن است  در 

آینده برای تامین آب شرب نیز با مشکل مواجه شویم.

استاندار فارس در حاشیه جلسه بررسی روند اجرایی 
خط دوم انتقال  آب از سد درودزن: 

با توجه به مشکلات تنش آبی در استان، 
حقیقتا نگران تابستان 1402 هستیم

دکتر محمد هادی ایمانیه گفت: بهترین و منطقی ترین 
راهِ گذر از بحران خشکسالی، مصرف بهینه آب است. 

دکتر محمد هادی ایمانیه در حاشــیه جلسه، بررسی 
رونــد اجرایی احداث خط دوم انتقال آب از ســد درود 
زن، ضمن تشکر از شرکت آب منطقه ای استان و آبفای 
شــیراز، مبنی بر تلاش هایی صورت گرفته، برای عبور 
از بحران کمبود آب تابســتان سال جاری، اظهار داشت: 
با توجه به مشــکلاتی که وجــود دارد، حقیقتا نگران 
تابستان1۴02هستیم. اســتاندار فارس با تاکید بر لزوم 
مصرف بهینه آب، تصریح کــرد: افزایش تولید و تامین 
آب، از طریق سدها، مادامی که بارندگی های کافی وجود 
نداشته باشد، مشکل آبی استان را از بین نخواهد برد؛ زیرا 
که در چرخه ای قرار داریم، که یک مرحله از آن بصورت 
کامل محقق نمی شود. وی با اشاره به خشکسالی های 
چند سال اخیر و کاهش نزولات آسمانی، افزود: بهترین 
و منطقی ترین راهِ گذر از این بحران، مصرف بهینه آب 
است. در این راستا آبفای شیراز ملزم شده است، تا ابتدای 
تیرماه 1۴02 با اقدامات لازم و فرهنگ ســازی، مصرف 
آب را حداقل 10درصد نسبت به مدت مشابه آن کاهش 
دهد. نماینده عالی دولت در استان فارس با اشاره به لزوم 
تکمیل و بهره برداری از خط دوم انتقال آب، اظهار کرد: با 
قول مدیر آب منطقه ای استان، عملیات اجرایی این پروژه 
بصورت ویژه انجام می شــود، تا قبل از تابستان 1۴02 
به اتمام برســد.وی افزود: برای اتمام این طرح، مباحث 
و مشــکلاتی در حوزه های مختلف وجود داشت که در 
این جلســه، با هم افزایی دستگاه های ذیربط در جهت 

حل آنها اقدام شد. 

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه فارس: 
روزانه 2 میلیون و 200 هزار لیتر سوخت 

نیروگاه های فارس تامین می شود
  اسدالله طاهری مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه فارس تامین کافی ســوخت زمســتانی 
نیروگاه ها برای تضمین تولید پایدار و مســتمر برق در 
فصل زمســتان اهمیت زیادی دارد و بر این اساس، به 
گفته مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
فــارس روزانــه 2 میلیون و 200 هــزار لیتر نفت گاز 
سوخت نیروگاه های برق در این استان تامین می شود. 
تامین ســوخت به موقع مورد نیاز نیروگاه ها از اموری 
اســت که اختلال در آن می تواند خاموشی هایی را به 
دنبال داشته باشــد، تجربه دو سال گذشته نشان داد 
تامین نشدن به موقع سوخت مورد نیاز نیروگاه ها چه 
مشــکلاتی می تواند برای کشور ایجاد کند.این امر در 
زمســتان از اهمیت بالایی برخودار است و مشکلی که 
دو ســال گذشته ایجاد شد این بود که مخازن سوخت 
نیروگاه ها پر نشد و همین امر تامین گاز نیروگاه ها را با 
مشکل روبه رو کرد.مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه فارس با بیان اینکه ســوخت رســانی به 
نیروگاه های فارس همچنان ادامه دارد گفت : با شروع 
استفاده نیروگاه های تولید برق استان فارس از سوخت 
دوم به طور متوســط روزانه 2 میلیون و 200 هزارلیتر 
نفتگاز به آنان تحویل می شود.اسداله طاهری از ارسال 
روزانه سوخت دوم به نیروگاه های استان خبرداد و گفت: 
بــا برنامه ریزی های صورت گرفته این روند بدون وقفه 
در حال انجام می باشد.طاهری، با بیان این موضوع که 
نیروگاه ها عمده تریــن مصرف کننده وتحویل گیرنده 
سوخت در حوزه صنایع هســتند افزود، نفتگاز به سه 
نیــروگاه کازرون ،جهرم وبی اوتــی بارگیری وتحویل 
می شــود.وی با تاکیدبر تکمیل ظرفیت سوخت دوم 
نیروگاه ها قبل از شــروع فصل سرما اظهارکرد،با شروع 
استفاده نیروگاه ها از سوخت دوم با هماهنگی های انجام 
شده با این بخش ومبادی تامین نفتگازمورد نیاز روزانه 

ارسال و تحویل می شود.

خبر

تجلیل از معلمان پژوهنده کرمانشاه
 مدیر کل آموزش و پرورش:

 باید پژوهش ها را به سمت رفع 
نیازهای جامعه سوق دهیم

 ســلمان محمدی مدیرکل آموزش و پرورش اســتان 
کرمانشــاه، با بیان اینکه در آموزش و پرورش توجه به 
حوزه تحقیقات و پژوهش خیلی اهمیت دارد، اظهار کرد: 
هرچه قدر بیشتر به حوزه پژوهش بها بدهیم و از نتایج 

پژوهش ها در انجام امور استفاده کنیم، باز هم کم است.
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان کرمانشــاه با بیان 
اینکه اشاعه و کاربست یافته های یافته های پژوهشی 
در دستورکار است، گفت: اســتفاده از نتایج کارهای 
پژوهشی سبب می شود تا علاوه بر اینکه محققان کار 
خود را ارزشمند بدانند، بخشــی از مشکلات جامعه 
نیز مرتفع شــود.محمدی با بیان اینکه باید کارهای 
پژوهشی را به سمت رفع نیازهای جامعه سوق دهیم، 
گفت: کارهای پژوهشــی یک فرصت مهم برای حل 
مشــکلات بوده و باید بگونه ای انجام شود که بتوانند 
پاسخگوی مسائل و مشــکلات جامعه باشند. وی در 
ادامه با اشــاره به موفقیت آموزش و پرورش اســتان 
در حوزه پژوهش، گفت: امســال شــورای تحقیقات 
آموزش و پرورش اســتان در کشور رتبه برتر را کسب 
کرده است.فردین یاوری معاون پژوهش، برنامه ریزی 
و توســعه منابع اداره کل آموزش و پرورش اســتان 
کرمانشاه نیز در این مراسم با اشاره به دریافت دو هزار 
اثر از معلمان و فرهنگیان پژوهشــگر اســتان در یک 
سال گذشته، گفت: در نهایت در ارزیابی های صورت 
گرفته 750 اثر به مرحله داوری رسیده و در نهایت 16 
اثر به عنوان برگزیده استان معرفی شدند.یاوری ادامه 
داد: اثر پژوهشی خانم »طاهره شهبازیان« به عنوان اثر 
برگزیده کشوری معرفی شده است. وی اشاره ای هم 
به موفقیت شورای تحقیقات آموزش و پرورش استان 
در کشور داشــت و گفت: طی فراخوانی که داده شد 
270 عنوان کار پژوهشی از سوی مدارس دریافت شد 
که در نهایت 17 اثر برگزیده شدند. وی اشاره ای ای 
هم به اجرای طرح رتبه بندی معلم ها داشت و گفت: 
قریب 23 هزار معلم اســتان واجدشرایط شرکت در 
طرح رتبه بندی معلم ها هســتند که تقریبا همه این 
افراد مدارک خود را در ســامانه بارگذاری کرده اند و 
در مرحله نخست امتیاز رتبه یک برای تمامی معلمان 
لحاظ شده تا در مراحل بعدی رتبه های معلم ها نهایی 
شــود. ادامه این مراسم با تجلیل از ۴0 معلم  پژوهنده 

استان و یک معلم پژوهنده برتر کشوری همراه بود.

ضرورت اجرای طرح تردد زوج و فرد 
در بافت مرکزی شهر

رییس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای اسلامی 
شهر کرج گفت: مدیریت شهری نسبت به کاهش ترافیک 
در هســته مرکزی شهر هر چه ســریعتر اقدام کند.به 
گزارش پایگاه خبری کرج امروز، علیرضا رحیمی رییس 
کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای اسلامی شهر کرج 
در خصوص ترافیک شدید هسته مرکزی شهر گفت: شهر 
کرج امروز به مانند سایر کلانشهرها دارای ترافیک شدید 
می باشد مخصوصا هسته مرکزی شهر، متراکم از مراکز 
تجاری، اداری و درمانی که نیاز روزمره مردم به حساب 
می آید، تردد مضاعفی را دارد لذا نوع ســفر با هدف کار، 
خرید مایحتاج روزانه و هفتگی و گاهاَ گردشگری باعث 
می شود تعداد سفرهای به درون مرکز شهر به میزان قابل 
توجهی افزایش یابد. رییس کمیســیون عمران و حمل 
و نقل شورای اســلامی شهر کرج در ادامه افزود:یکی از 
راه هایی که باعث کاهش ترافیک می شود مسائلی مانند 
طرح تــردد زوج و فرد خودرو یا طرح ترافیک بافت که 
فلسفه وجودی این طرح ها، عدم استفاده از خودروهای 
شخصی و کاهش آلودگی هوا و همچنین تسهیل در عبور 

و مرور شهروندان است. 

خبر

رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان گفت: 
مدیریت شــهری عزم جدی دارد که در سال 
آینده نیز با شناســایی کمبودها و رفع آن ها، 
رسیدگی بیشــتری به مناطق کم برخوردار 

داشته باشد.
محمــد نورصالحی در آیین  بهره بــرداری از 
پروژه هــای منطقه 12 شــهرداری اصفهان، 
با بیان اینکه امیــدوارم آنچه نیاز نوجوانان و 
جوانان امروز اســت با احــداث این پروژه ها 
تأمین شــود، اظهار کرد: استفاده از حداکثر 
نظرات مردم در اجرای پروژه های شــهری از 
مهم ترین رویکردهای مدیریت شهری است. 
شهرداری باید به همکاری شورای شهر برای 
گفت وگو با مردم برنامه ریزی کنند تا از نظرات 
عموم مردم و نخبگان صاحب نظر اســتفاده 
شود و مردم احساس کنند خودشان در اداره 

از پروژه ها سهیم هستند.
وی افــزود: عموم مردم باید در شــکل دهی 
پروژه ها ســهیم باشــند و این قطعاً احساس 

رضایت مردم را جلب می کند.
رئیس شــورای شــهر اصفهان اعــلام کرد: 
مدیریت شــهری عزم جدی دارد که در سال 
آینده نیز با شناســایی کمبودها و رفع آن ها 
رسیدگی بیشــتری به مناطق کم برخوردار 

داشته باشد.
علی اکبر رسالت، مدیر منطقه 12 شهرداری 
اصفهان نیز در آیین بهره برداری از پروژه های 
این منطقــه، اظهار کرد: یکی از مشــکلات 
منطقه 12 معضل ترافیکی و دسترســی به 
محــدوده صنعتی امیرکبیر اســت و خیابان 
صنعتگران باهدف کاهش بــار ترافیکی این 
محدوده احداث شــد. این خیابان 550  متر 
طول و 2۸ متر عــرض دارد و برای تملک و 
احداث آن بالغ بر 6 میلیارد تومان برای اجرا و 

25 میلیارد هزینه تملک شده است.
وی با اعلام اینکه برای رفع مشــکل ترافیکی 
محدوده امیرکبیر در ســال آینــده خیابان 
جدیدی افتتاح می شود که به شهرک مهدیه 
متصل خواهد شد، افزود: این خیابان هزار متر 
طول و 36 متر عرض دارد و بالغ بر ۴ میلیارد 

تومان برای آزادسازی آن هزینه شده است.
مدیر منطقه 12 شــهرداری اصفهان با بیان 
اینکه روند احداث این خیابان در سه فاز انجام 

شده و تا شهریور سال آینده به شهرک مهدیه 
می رســد، گفت: بخشی از آزادسازی های این 
خیابان انجام شده و بخشــی از آن هم باقی 
مانده و به زودی اجرا می شــود و در آینده این 
خیابان به  نام شــهید زرین نام گذاری خواهد 

شد.
وی تصریح کرد: طرح توســعه پارک مادر با 
10  هزار مترمربع مساحت و مبلغ 2 میلیارد 
و 200 میلیون تومان برای اجرا و 23 میلیارد 
و ۴00 میلیون تومان هزینه تملک در منطقه 
12 انجام شــده که در ادامه این بوســتان به 

پارک  نگین متصل می شود.
وی با اشاره به اینکه روند اجرایی این طرح از 
اردیبهشت ماه سال جاری آغاز شده و ساخت 
آن سرعت گرفته است، گفت: از ویژگی های 
این پارک این اســت کــه در آن درختان و 
چمن های گرمســیری که نیــاز کمی به آب 
دارند، کاشــته شــده و دو پارک محلی هزار 
مترمربعی در کنار این پارک ها احداث خواهد 

شد.
رســالت، درباره مجموعه ورزشی مشارکتی 
نگین، گفت: پروژه ورزشــی و تجاری نگین 
در ســه طبقه با هزینه ای بالغ بر 55 میلیارد 

تومان و مشارکت بخش خصوصی در منطقه 
12 احداث شده است. تملک و دریافت پروانه 
ساخت این پروژه توسط شهرداری و ساخت 
آن توسط سرمایه گذار بخش خصوصی اجرایی 
شــد. آب درمانی و بدن ســازی از بخش های 
دیگر این ورزشگاه است که در مرحله ساخت 
قرار دارد. همچنین در بخش تجاری این پروژه 
حدود 36 درصد سهم شهرداری و 6۴ درصد 

سهم  سرمایه گذار بوده است.
حجت الاسلام روح الله فیاض، امام جمعه شمال 
اصفهان نیز در این مراسم به بخشی از اصول 
حکمرانی اسلامی اشاره و اظهار کرد: پس از 
انقلاب افتخار می کردیم که قرار شــده نظام 
مقدس بر اســاس نظام اسلامی اجرا شود. بر 
این اساس مسئولان خادمان مردم هستند و 
باید این را یک کرامت الهی بدانند، مسئولان 
باید تا آخرین نفس خدمت رسان مردم باشند.

وی بــا بیان اینکه با وجــود امکانات محدود 
گاهی اگر مسئولان تمام توان خود را بگذارند، 
مشکلات حل نمی شود، گفت: اما باید سعی 
کنند آن بخش از مشکلاتی که حل نمی شود 
را به واســطه همــکاری با مــردم حل کنند. 
مسئولان باید به ویژه در مناطق محروم در دل 

مردم باشند.
حجت الاسلام فیاض اضافه کرد: زیبنده نظام 
نیســت که بین دو محله به صورت ملموس 
اختلاف وجود داشته باشد. احساس بی عدالتی 
مردم مناطق محروم را اذیت می کند و کسی 

درصدد حل مشکلات آن ها نیست.
به گزارش ایســنا، امام جمعه شمال اصفهان 
با اشاره به شرایط سیاسی اجتماعی روزهای 
اخیر، گفــت: مهم ترین مراکز حضور عمومی 
مردم در اختیار شهرداری است. به نظر من به 
گفت وگو عمومی و جمعی در جامعه احتیاج 
داریم و شهردار موظف است زمینه گفت وگو 
جمعــی و منطقی را در مراکز جمعی  فراهم 
کند. البته باید زودتر ایــن اتفاق رخ می داد، 
ما باید با همه اقشــار مــردم صحبت کنیم 
قطعاً می توان با یک برنامه منسجم بیشتر به 

صحبت با مردم پرداخت.
وی با بیان اینکه همه مردم وظیفه نگهبانی از 
هویت ملی دارند، خاطرنشان کرد: هویت ملی 
گنجینه گران بها است و باید پاسداشت شود. 
مدیریت شهری باید به توسعه فضای ورزشی 
توجه کنند تا هویت ملی را در عرصه ورزش 

در مکان های مورد نیاز پررنگ تر کند.

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان اعلام کرد: 

 عزم جدی مدیریت شهری اصفهان 
برای رسیدگی به مناطق کم برخوردار

اســتاندار فارس تاکید کرد که با توجــه به همزمانی 
نوروز 1۴02 با ماه مبارک رمضان، تدابیر ویژه ای برای 
پذیرایی شایسته از گردشگرانی که به این استان سفر 

می کنند، اندیشیده شود. 
دکتر محمدهادی ایمانیه در نخســتین جلســه ستاد 
تسهیلات ســفر استان فارس، با اشــاره به تقارن ماه 
مبارک رمضان با نوروز 1۴02، اظهار داشــت: تدابیر 
خــاص و ویژه ای اتخاذ گردد، تا علاوه براینکه حرمت 
ماه مهمانی خــدا رعایت می شــود، بتوانیم پذیرایی 

مناسبی از گردشگران نوروزی داشته باشیم.
ایمانیه ضمن تشــکر از تشــکیل به موقع جلســات، 
خواســتار تداوم و استمرار در جلسات ستاد تسهیلات 
اســتان شــد و افزود: با هماهنگی های انجام شده و 
همکاری مناسب دستگاه های استانی، فارس در نوروز 
1۴01 رتبه برتر تســهیلات سفر را به خود اختصاص 
داد. تــلاش ها، هماهنگی ها و هم افزایی ها در جهت 
حفظ جایگاه استان و ارتقاء خدمات رسانی به مسافران 

اولویت اصلی ستاد تسهیلات باشد.
اســتاندار فارس اضافه کرد: با توجــه به اینکه در ایام 
نوروز بــا افزایش حمل و نقل جــاده ای، تصادفات و 
مرگ و میر افزایش می یابد؛ لذا از هم اکنون راهداری 
و نیــروی انتظامی تدابیری اتخاذ نمایند تا تصادفات و 

خسارات  ناشی از آن به حداقل برسد.

وی با اشــاره به اهمیت حفظ جان انســان ها، افزود: 
راهداری اســتان تلاش های خوبــی جهت رفع نقاط 
حادثه خیز انجام داده است، سایر نقاط باقی مانده نیز 

احصا و با اولویت در جهت رفع آنها اقدام شود.
ایمانیــه با تاکید بر لزوم توجه بــه نمازخانه های بین 
راهی، اظهار داشت: اســتفاده از برخی نمازخانه های 
موجود، مســتلزم بهسازی و نوســازی است؛ که می 

بایست در مدت زمان باقی مانده به نتیجه برسد.
استاندار فارس با اشاره به لزوم استراحت مسافران در 
طول مســیر، گفت: مدت زمان مشخصی تعیین شود 
تا اقامتگاه های بین راهی نواقص و مشــکلات خود را 

بررسی و رفع کنند.
رئیس ستاد تسهیلات ســفر استان فارس، سرگردانی 
مســافران را یکی از نکات ضعف در ایام نوروز بیان و 
اضافــه کرد: تمام تلاش مســئولین برای جلوگیری از 
سرگردانی مسافران به کار گرفته شود؛ نصب تابلوهای 
راهنما، اســتفاده از شــماره های اضطراری به صورت 
تجمیعــی، به کارگیری ظرفیت فناوری و دانش بنیان 

ها بصورت ویژه مورد توجه قرار گیرد.
وی با اشــاره به استفاده از آزاد راه شیراز_اصفهان در 
نــوروز 1۴02 و لزوم عدم ایجاد مشــکل برای مردم، 
معاونــت عمرانی و معاونت گردشــگری اســتانداری، 
شــهرداری شیراز، راهسازی و راهداری را، موظف کرد 
تمهیــدات لازم را برای به حداقل رســاندن ترافیک 
محدوده گویم و دسترســی آســان به ورودی آزادراه 

احمدبن موسی )ع( را فراهم نمایند.
ایمانیه با بیان اینکه برخی محلات و شهرهای استان، 
گذرگاه اتصال به ســایر مراکز تفریحی و گردشــگری 
است، گفت: شهرداران این مناطق در مدت زمان باقی 
مانده تا شروع سفرهای نوروزی، نسبت به زیبا سازی 

محیطی این اماکن اقدام کنند.
در پایان این جلســه اعضای ســتاد تسهیلات استان، 
احکام خود را از نماینده عالی دولت در فارس دریافت 

کردند.

برگزاری اولین جلسه ستاد تسهیلات سفر فارس

ایمانیه: تدابیر ویژه برای نوروز ۱۴۰۲ اتخاذ شود

 اجرای پروژه پیش تصفیه بروش بیولوژیکی
 در شاهین شهر آغاز شد

اصفهان – معصومه قاســمی: اجرای پروژه پیش تصفیه بروش بیولوژیکی به منظور ارتقای 
کیفیت پســاب ورود به تصفیه خانه پیشرفته در شاهین شهر آغاز شد.علیرضا نظری پور، مدیر 
پروژههای هلدینگ پتروپالایش نفت اصفهان اظهار داشت: پالایشگاه اصفهان در نظر دارد برای 
ارتقاء کیفیت پســاب ورودی به تصفیه خانه پیشرفته موجود در شرکت بهره برداری از تصفیه 
خانه بیولوژیکی پیش از تصفیه خانه موجود را در محل ایســتگاه پمپاژ پساب واقع در شاهین 
شــهر را در دســتور کار خود قرار دهد.وی افزود: بر این اساس طراحی، ساخت و بهره برداری 
از تصفیه خانه بیولوژیکی با فرایند A2/0 به ظرفیت ۹00 متر مکعب در ســاعت در حدود کار 
مناقصه حاضر قرار گرفته اســت، پســاب حاصل از این تصفیه خانه بیولوژیکی توسط ایستگاه 
پمپاژ موجود به محل تصفیه خانه واقع در پالایشگاه که هم اکنون در حال بهره برداری است، 
انتقــال خواهد یافت.مدیر پروژه های هلدینــگ پتروپالایش اصفهان در خصوص اهداف اجرای 
این پروژه گفت: هدف از اجرای این پروژه را طراحی، ســاخت، نصب و راه اندازی تصفیه خانه 
بیولوژیکی با ظرفیت ۹00 متر مکعب در ســاعت برای بهبود کیفیت پساب دریافتی از تصفیه 
خانه شــهری شاهین شــهر، اصفهان و حذف آلودگیها و عناصر مزاحم موجود در آن از قبیل 
COD، فسفات، آمونیاک و … و رسانیدن این پساب به کیفیت مناسب برای ورود به تصفیه 
خانه نهایی موجود در شــرکت پالایش نفت اصفهان است.وی گفت: طراحی، نصب و راه اندازی 
تاسیسات زیادی برای پروژه پیش تصفیه بروش بیولوژیکی در شاهین شهر در دستور کار است.
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